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Jegyzőkönyv az ELTE TáTK Elnökségi üléséről 

2024.08.29. 

0.100C (Kari Tanács terem) x Microsoft Teams  

 

Jelenlévők:  Kardos Gábor, Zántó Réka, Klivényi Emma, Pikó Balázs, Nyári Ábris, Bartal Ákos, Karancsi 

András, Tölgyesi Boldizsár, Kiss Eszter, Kosz Julianna, Zimonyi Dóra, Záhonyi Anna, Juhász Luca, Sőregi 

Csenge, Kisgyura Száva, Beri Dominika, Bartal Ákos, Sebestyén Adrienn, Bogár Annaliza, Krámer Júlia, 

Krizsan Bence, Stikrád Flóra, Hodi Lorina, Blazsó Bálint, Bagaméri Zsófia, Retkes Bálint 

 

Kardos Gábor 18:02 -kor megnyitja az ülést, az Ellenőrző Bizottságtól mandátumszámlálást kér. Az ülés 

határozatképes. Az Ellenőrző Bizottság megállapítja, hogy az ülés szabályosan került összehívásra. Napirend 

módosító javaslata senkinek nincs. 

 

1. napirendi pont -Elnöki beszámoló 

Kardos Gábor (Elnök): Volt egy gólyatábor kibeszélő esemény, amin Zimonyi Dórival vettek részt, itt a 

gólyatábor pozitívumait és negatívumait beszélték meg a jövőre vonatkozóan. Részt vett a Rajk szakkollégium 

által szervezett udvarbálon, ahol kapcsolatépítés zajlott. Egy szenátusi ülésen is részt vett, valamint egy 

rekrutációs bizottsági ülés is volt, ahol az ELTE Feszt nevű esemény menete került átbeszélésre. Ezen kívül 

részt vett magán az ELTE  Feszten is, valamint egy Kari Tanácson és Zántó Rékával, illetve az ELTE HEAD-

el is volt megbeszélése. Pályázatokkal kapcsolatban volt több megbeszélés Szabó Laurával, a Tanulmányi 

Hivatal vezetőjével. Szerdán megtartásra került a HÖK kurzus Kosz Julianna és Kisgyura Száva 

közreműködésével. A tegnapi nap folyamán volt EHÖK küldöttgyűlés és elnökségi ülés is.  A beszámoló 

elfogadásra került. 

Eötvös Loránd 
Tudományegyetem 

Társadalomtudományi Kar 

Hallgatói Önkormányzat 
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2.  napirendi pont  – Tisztségviselői beszámolók 

Zántó Réka (Elnökhelyettes):  Az előző hét kedden részt vett egy kari vezetői megbeszélésen. Azután szerdán 

részt vett EHÖK elnökségi ülésen, ahol aktualitásokról volt szó. Részt vett szintén a Szabó Laurával való 

egyeztetésben a pályázatokról, amik tervek szerint jövő hét hétfőig kiírásra kerülnek. Van egy olyan 

kezdeményezés, hogy ISZTK keretből támogatást kapnának az Erasmus-os hallgatók, illetve lenne egy 

teljesen új pályázat, ami egy kérdőív segítségével, ahol a hallgatók vissza tudnak jelezni, hogy hol lehetne 

fejlődni vagy fejleszteni, jöhet majd létre. Szintén részt vett a tegnapi  napon az EHÖK küldöttgyűlésen.  A 

beszámoló elfogadásra került. 

Retkes Bálint (Szombathelyi alelnök): Az előző elnökségi óta részt vett két Szombathelyi elnökségi ülésen, 

ahol a gólyabál szervezéséről volt szó. Ezen kívül a tanulmányi ösztöndíjak és azok számításáról, működéséről 

kapott kérdéseket a hallgatóktól, amit Ercsi Dániel segítségével meg tudtak válaszolni. A beszámoló 

elfogadásra került. 

Klivényi Emma (Ellenőrző bizottság elnök): Hegedűs Dávid EHÖK Ellenőrző Bizottság elnökkel volt 

megbeszélés a küldöttgyűléssel kapcsolatban, ahol jelen volt Kardos Gábor és Zántó Réka is, az előkészületek 

megkezdődtek a küldöttgyűlés lebonyolításához. Jövő hét kedden lesz egy EHÖK Ellenőrző Bizottság ülés, 

ahol az aktualitásokon kívül az előző napi, szerdai EHÖK küldöttgyűlésről lesz szó, valamint ha a kart is érinti 

valami az ott elhangzottak közül, a következő elnökségin tárgyalják.  

Beri Dominika (Tanulmányi bizottság): A tanulmányi ösztöndíjjakkal kapcsolatban érkeztek e-mailek, 

amikre adott is választ, emellett KÖB-ös egyeztetések történtek, valamint részt vett egy Kari Tanácson. Ezen 

kívül online segít a HÖK kurzussal. A beszámoló elfogadásra került. 

Kiss Eszter (Kommunikációs Bizottság): Múlt héten megrendezésre került a kocsmatúra, aminek a 

promotálásával foglalkozott. Azóta az ELTE Halloween-i buli promócióját intézi, amire azóta minden jegy 

elfogyott és rendkívül gyors tempóban sikerült eladni a jegyeket. Frissítette a HÖK-ös elérhetőségi táblázatot, 

valamint a honlapon az ügyelési rendet. Ezen kívül a bizottságba interjúztatott embereket, akik közül Stikrád 

Flóra, Hodi Lorina, Blazsó Bálint, valamint Krizsan Bence nyert felvételt. A következő nagy projekt, ami még 

szervezés alatt áll majd a gólyabál lesz. Kisebb események promóját is megosztotta a közösségi média 

felületeken, mint a Jótékonysági Sütivásár és a külföldi hallgatóknak szóló Társasjáték est.   A beszámoló 

elfogadásra került. 
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Krámer Júlia (Mentorkoordinátor): A következő projekt az új mentorkoordinátor segítő tag kiválasztása, de 

ez majd csak a következő félévben esedékes. Addig is megbeszélések folynak Kardos Gáborral és Zántó 

Rékával a folyamat lépéseiről. 

Zimonyi Dóra (Rendezvényszervező Bizottság elnök): Az előző héten lement a kocsmatúra esemény, valamint 

volt két EHÖK-ös megbeszélés, ahol a gólyabál és a Jeges Est volt a téma. A beszámoló elfogadásra került. 

Kosz Julianna (Külügyi Bizottság): Tervben van egy Társasjáték est a Lágymányosi karok Külügyi 

Bizottságaival együttműködve, valamint a szerdai napon a HÖK-ös kurzus angol részét megtartotta. A 

beszámoló elfogadásra került. 

Tölgyesi Boldizsár (Belügyi Bizottság):  Szintén részt vett az ELTE Feszt-en, illetve a Rajk által szervezett 

udvarbálon. A bizottságba felvett egy új tagot, Karancsi András személyében. A beszámoló elfogadásra került. 

Nyári Ábris (Szociális alelnök):  Az elmúlt két hétben főleg a fellebbezésekkel foglalkozott, illetve szintén 

részt vett a Rajk eseményén. Lement a Sütivásár, két nap alatt összegyűlt kilencvenezer forint, ami már el is 

jutott az alapítványhoz. A beszámoló elfogadásra került. 

Pikó Balázs (Gazdasági alelnök): Részt vett az udvarbálon szintén, valamint a nyolcadikai Kari Tanács 

ülésen, emellett a fentebb említett ISZTK-val és az azzal kapcsolatos pályázat kiírásával foglalkozott. Szintén 

részt vett az ELTE Feszt eseményen. A Keddi napon Szabó Laurával egyeztetett. Részt vett a szerdai EHÖK 

küldöttgyűlésen. A pulóverek néhány héten belül érkeznek. A beszámoló elfogadásra került. 

 

 

3. napirendi pont — Egyebek: 

Kardos Gábor (Elnök):  A Kommunikációs Bizottságba az alapszabályban szereplő három tag helyett most 

plusz egy fotós tag is felvételre került. Amíg nincs alapszabályba foglalva, hogy a Kommunikációs Bizottság 

négy taggal működhet, az elnökség szavazhat emellett, viszont ezt három havonta meg kell szavazni. Ha az 

látszik a jövőben, hogy ez így működőképes, még alapszabályba is kerülhet, de addig is ezt a három havonta 

történő szavazást fogjuk alkalmazni. Az elnökség szavaz a Kommunikációs Bizottság négy tagos 

működésének támogatásáról. Az elnökség egyhangúan támogatta a döntést.  

Lesz egy HÖOK-os vezetőképző novemberben, amire minden bizottságból jó lenne, ha legalább egy ember 

el tudna menni.  
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A Választási Bizottsággal egyeztetve lassan megtörténik a küldöttgyűlés kiírása, a Kommunikációs Bizottság 

segítségét kérik a képviselői pozíciók népszerűsítésében. A folyamat a tervek szerint a jövő hét folyamán el 

tud indulni.  

A nem működő csipogókat összegyűjtik és átviszik az IK-nak, hogy megjavítsák.  

Zántó Réka (Elnökhelyettes): A tegnapi EHÖK küldöttgyűlésen az EHÖK-ös Rendezvényekért felelős 

referens beszámolójára több tartózkodás szavazat érkezett, mint igen, azaz nem lett elfogadva a beszámoló. 

Az eredménye ennek az lett, hogy visszahívásra tették fel az illetőt a pozícióból. Ez hatalmas belső széthúzást 

jelent az EHÖK-ben a karok között. Ahhoz, hogy a jövőben ilyen ne forduljon, vagy másképp forduljon elő, 

a bizottságok meg fogják kapni a hozzájuk tartozó EHÖK-ös kabinettag beszámolóját, hogy visszajelzést 

tudjanak adni vele kapcsolatban. 

 Kardos Gábor 18:36-kor lezárja az ülést. 

 

 

  

 

 

 

 

 

 


